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.Številka:   900-22/2022-2                                             

Datum:    22. 3. 2022 

 

 

Z A P I S N I K 

 

34. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 21. marca 2022, ob 15. 

uri v veliki dvorani Gasilskega doma PGD Ptuj, Natašina pot 1/a, Ptuj. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška 

Gajšek, županja Mestne občine Ptuj. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

Skupaj prisotni svetniki: Dijana Alibabić, dr. Bojan Pahor, Miha Požgai, Sergeja Puppis Freebairn, 

Matej Siebenreich, Aleksander Voda, Rajko Fajt, Marjan Kolarič, Helena Neudauer, Andrej Vindiš, Nuša 

Vrabl Ferenčič, Andrej Lazar, mag. Mirjana Nenad, mag. Sonja Purgaj, Boštjan Šeruga, Luka Žižek, 

Marjan Bezjak, dr. Štefan Čelan, mag. Darja Harb, Vladimir Koritnik, Metka Petek Uhan, Tatjana 

Vaupotič Zemljič, Mario Hlušička, Milan Klemenc, Alen Iljevec in Janez Rožmarin  

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor občinske uprave, Andrej Trunk, vodja 

Oddelka za gospodarske dejavnosti, Matej Gajser, vodja Sekretariata za splošne zadeve, Denis Hrga, 

Sekretariat za splošne zadeve, Jure Meško, Sekretariat za splošne zadeve, Zdenka Ristič, Sekretariat 

za splošne zadeve, Lidija Hajdinjak, Sekretariat za splošne zadeve, Stanka Krajnc Letonja, Kabinet 

župana, Matic Merc, Kabinet župana, Martin Kukovič, vodja Oddelka za pravne zadeve in ravnanje s 

stvarnim premoženjem, Alenka Korpar, direktorica Skupne občinske uprave občin v Spodnjem 

Podravju, mag. Alen Hodnik, direktor Javnih služb d.o.o., Franc Kozel, predsednik Sveta za preventivo 

in vzgojo v cestnem promet in Dalibor Šoštarič, Lokalna energetska agencija Spodnje Podravje. 

 

Opravičeno odsotna: Marta Tušek, Andrej Čuš, Gorazd Orešek 

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Anemari Kekec, Dženana Kmetec, Hojka Berlič, 

Miha Masten, Tinček Ivanuša in Gabrijela Milošič. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za 34. sejo je županja predlagala 12 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in pripadajoče 

gradivo je bilo v četrtek, 10. marca 2022, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj, na 

naslovu www.ptuj.si in zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. Gradivo za 10. a in 10. b 

točko dnevnega reda (VOLITVE N IMENOVANJA)  je bilo objavljeno v petek, dne 11. 3. 2022. 

 

Ker ni bilo dodatnih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda, je 

predsedujoča za 34.  redno sejo mestnega sveta predlagala v sprejem naslednji 

 

http://www.ptuj.si/
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DNEVNI RED: 

 

1. Predlog zapisnika 33. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Sklepa o potrditvi Finančnega načrta in Načrta obvladovanja tveganj v zvezi z 

obratovanjem odlagališča CERO Gajke za leto 2022 

3. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 

energetskega koncepta in o njihovih učinkih 

4. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za 

šolsko leto 2021/22 

5. Predlog Sklepa o potrditvi Poročila o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne 

občine Ptuj za leto 2021 

6. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za 

leto 2022 

7. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 3468/11 

8. Predlog Sklepa o prodaji stanovanja Zadružni trg 1, Ptuj, katastrska občina 400, stavba 1991, del 

stavbe 3 

9. Predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora Zadružni trg 1, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, 

stavba 1991, del stavbe 6 

10. Volitve in imenovanja: 

a) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj 

b) Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Gimnazija 

Ptuj 

11. Pobude in vprašanja  

12. Informacije  

a) Dokončno poročilo Nadzornega odbora MOP o izvedbi nadzora rekonstrukcije Ulice 5. 

prekomorske - 1. faza 

b) Komisija za izvedbo kontrole postopkov dobaviteljev plina in pravilnosti izračuna oskrbe cene s 

toplotno energijo, zapis 7. 3. 2022 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o 

predlaganem dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 24 navzočih z večino glasov (ZA-23 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predloga zapisnika 33. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj  

 

Na predlog zapisnika 33. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj ni bilo pripomb, zato je 

predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 33. redne seje Mestnega 

sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25,  

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Predlog Sklepa o potrditvi Finančnega načrta in Načrta obvladovanja tveganj v zvezi z 

obratovanjem odlagališča CERO Gajke za leto 2022 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za finance sta soglasno 

podprla predlog Sklepa o potrditvi Finančnega načrta in Načrta obvladovanja tveganj v zvezi z 

obratovanjem odlagališča CERO Gajke za leto 2022. 
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Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Finančnega načrta in 

Načrta obvladovanja tveganj v zvezi z obratovanjem odlagališča CERO Gajke za leto 2022, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih z večino glasov (ZA-

24, PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 

energetskega koncepta in o njihovih učinkih 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta soglasno 

potrdil predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Letnega poročila o 

izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in o njihovih učinkih, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26,  

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za 

šolsko leto 2021/22 

 

Odbor za družbene dejavnosti je soglasno podprl predlog Sklepa o spremembah Sklepa o soglasju k 

sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za šolsko leto 2021/22. 

 

Odbor za finance je soglasno podprl predlog Sklepa o spremembah Sklepa o soglasju k sistemizaciji 

delovnih mest v Vrtcu Ptuj za šolsko leto 2021/22. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembah Sklepa o 

soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za šolsko leto 2021/22, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-

25, PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlog Sklepa o potrditvi Poročila o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

Mestne občine Ptuj za leto 2021 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je soglasno potrdil predlog sklepa. 
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Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo je soglasno potrdil predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Poročila o delu Sveta 

za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Ptuj za leto 2021, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6.  Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj 

za leto 2022 

 

Odbor za gospodarstvo je soglasno potrdil predlog sklepa. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je soglasno potrdil predlog sklepa. 

 

Odbor za finance je soglasno potrdil predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z 

nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2022, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih z večino glasov (ZA-

24, PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 3468/11 

 

Odbor za gospodarstvo je soglasno potrdil predlog sklepa. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za finance sta soglasno 

potrdila predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnine 

katastrska občina 400 Ptuj parcela 3468/11, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih z večino glasov (ZA-

24, PROTI-0, NI GLASOVAL-1)) sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Sklepa o prodaji stanovanja Zadružni trg 1, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 

1991, del stavbe 3 

 

Odbor za gospodarstvo je soglasno potrdil predlog sklepa. 
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Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za finance sta soglasno 

potrdila predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji stanovanja Zadružni 

trg 1, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 1991, del stavbe 3, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih z večino glasov (ZA-

24, PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora Zadružni trg 1, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, 

stavba 1991, del stavbe 6 

 

Odbor za gospodarstvo je soglasno potrdil predlog sklepa. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za finance sta soglasno 

potrdila predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora 

Zadružni trg 1, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 1991, del stavbe 6, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih z večino glasov (ZA-

21, PROTI-2, NI GLASOVAL-2) sprejel predlagani sklep. 

 

10. Volitve in imenovanja: 

a) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj 

b) Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Gimnazija Ptuj 

 

10.a Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda 

javnega lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju 

Helene Neudauer in Gorazda Oreška za predstavnika Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj. 

 
Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 
predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  
 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju dveh 

predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj, v 

predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih z večino glasov (ZA-
23,  PROTI-0, NI GLASOVAL-2) sprejel predlagani sklep. 
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10. b Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Gimnazija Ptuj 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog mnenja h kandidaturi 

Boštjana Šeruge za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Gimnazija Ptuj.  

 
Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom mnenja, nanj ni imela pripomb in ga predlaga 
mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  
 

Ker ni bilo razprave o predlogu mnenja, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja 

javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Gimnazija Ptuj, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25,  

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

11. Pobude in vprašanja 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

pobudo št. 1521/34: 

Za 32. redno sejo MS MO Ptuj sem že dala pobudo št. 1404/32 in 1467/33 v imenu stranke DeSUS, 

in sedaj jo ponovno dopolnjujem na željo sostanovalke invalida G. Ciglar Franca. Njeno 

prepričanje je, da bi se parkirni prostor v okolici 50 m lahko uredil, v kolikor bi bila volja 

strokovnih služb in politične odločitve. Način ureditve je razviden iz pisma sostanovalke, ki je v  

prilogi. V imenu Stranke MO DeSUS Ptuj dopolnjujem pobudo št. 1404/32 in 1467/33 in 

predlagam naslednje: 

- Ponovno naj se preveri, ali je ureditev parkirnega mesta za invalida v krogu 50 m od vhoda v 

blok njegovega stanovanja možna? In če je, je naša družbena dolžnost, da se to uredi. Ali pa se 

naj ukine rezerviran parkirni prostor zaprt z verigo? 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

vprašanje št. 1522/34: 

Na relaciji Ptuj-Juršinci ugotavljajo mimo vozeči, kolesarji in pešci, da je bilo kar veliko dreves 

podrtih in odstranjenih ob gradnji kolesarke – gradnja je še v teku in ni dokončana. Občane 

zanima, ali projekt gradnje kolesarke predvideva ponovno zasaditev dreves ob trasi. 

V imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednja vprašanje: 

- Občane zanima, ali projekt gradnje kolesarke predvideva ponovno zasaditev dreves ob trasi in 

ali bodo tudi posajena ?  

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

pobudo št. 1523/34: 

Ob nekem obisku v Bevkovi ulici na Ptuju (za PC Krona) sem ugotovila, da je del ulice, ki se 

vzpenja za Krono in konča kot slepa ulica na vrhu brega popolnoma neosvetljena in nepregledna 

v ovinku iz spodnjega dela Bevkove ulice (vzporedno z Potrčevo cesto) na del, ki se vzpenja po 

hribu in konča s slepo ulico. Zato dajem v imenu stranke DeSUS naslednji pobudi: 

- Uredi se naj delna razsvetljava na delu Bevkove ulice, ki se vzpenja in konča kot slepa ulica na 

vrhu hriba. 

- V nepreglednem zavoju Bevkove ulice naj se preveri varnost vožnje in po potrebi namesti 

ogledala. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobuda št. 1524/34:  
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Predlagam, da se Galerija preseli iz upravljanja Zavoda za turizem pod okrilje Pokrajinskega 

muzeja. Rešitev je mestni svet podprl kot začasno. 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobuda št. 1525/34:  

Ker prodaja hotela ni uspela, predlagam, da se opravi premislek, ali bi to nepremičnino namesto, 

da se jo proda, uporabili za kaj druga – npr. dijaški/študentski dom, prehodni dom za mlade 

družine itd. Nenavsezadnje bi ga lahko sedaj koristili za namestitev ukrajinskih beguncev.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1526/34:  

Name se je obrnila občanka, ki se je znašla v zagati – želela je vpisati otroka v vrtec, vendar po 

točkovniku ni imela dovolj točk, ker ni bila v službi, v službo pa ni mogla, ker ni imela kam dati 

otroka. Po preverjanju pri direktorici sem dobila pojasnila, da se novi oddelki odpirajo, ko je 

zadosti novih otrok iz Ptuja, ter da vsak nov oddelek mora potrditi mestni svet. Predlagam, da 

direktorica vrtca pripravi bolj fleksibilen način medletnega vpisa ob upoštevanju ekonomskega 

vidika (da ni praznih mest, za katera bi plačevali), zato je smiselno, da se upošteva ves interes, 

saj več vpisanih otrok pomeni tudi lažje pokrivanje fiksnih stroškov zavoda. Nenavsezadnje 

želimo biti mladim prijazna občina.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1527/34:  

V Štajerskem tedniku št.21 je bilo na str. 3 objavljen članek na temo nezdružljivosti občinskih 

funkcij, kjer je bilo navedeno, da KPK meni: “da funkcionar, ki svojo vlogo opravlja nepoklicno, 

torej tudi občinski svetnik, ne sme zastopati oz. biti član organov upravljanja in nadzora v 

gospodarski družbi ali interesnem združenju, v zadrugi, v javnem zavodu, v javni agenciji in v 

drugi osebi javnega ali zasebnega prava, razen kadar gre za funkcije v društvih in političnih 

strankah.” To bi pomenilo, da mestni svetnik ne more biti hkrati direktor občinskega zavoda, ter 

da mestni svetniki tudi ne bi smeli biti v svetih zavoda/nadzornih svetih. V preteklosti smo o tej 

temi že debatirali in je bilo s strani občinskih služb odgovorjeno čisto nasprotno mnenju KPK, 

češ da je to v skladu z zakonodajo in da ni sporno. Vsled navedenega predlagam, da občina pri 

MJU in KPK preveri združljivost teh funkcij in sprejme ustrezne odloke, da bo sestava mestnega 

sveta kakor tudi svetov zavodov pravno nesporna. 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina  Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1528/34:  

Naprošam, da se čimprej objavijo odgovori na vprašanja na pobudo št. 1519/33 v zvezi z 

znižanjem stroškov ogrevanja in revizijo razveljavljenega razpisa. Skupina krajanov, ki je 

sestavila peticijo in ki je zbrala že več kot 400 podpisov, je podala nadaljna vprašanja, na katere 

je potrebno javno odgovoriti. Hkrati ponovno podajam pobudo, da občina Ptuj sledi občinama 

Maribor in Celje ter omogoči enkratno denarno pomoč občanom, ki jih je najbolj prizadela znatna 

podražitev stroškov ogrevanja v začetku leta 2022. Občina Maribor je to pomoč omogočila že v 

decembru 2021 v subvencije dveh položnic za ogrevanje občinskega podjetja ter energetske 

bone za socialno najšibkejše, za kar je namenila 200.000 EUR, obliki bonov. Občina Celje pa je to 

pomoč omogočila v obliki razpisa februarja 2022, za katerega je namenila 300.000 EUR.  

Vir: Enkratna denarna pomoč Mestne občine Celje občanom in občankam pri poravnavi stroškov 

ogrevanja v ogrevalni sezoni 2021/2022 | Občina Celje | MojaObčina.si (mojaobcina.si)    

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1529/34:  

https://www.mojaobcina.si/celje/novice/enkratna-denarna-pomoc-mestne-obcine-celje-obcanom-in-obcankam-pri-poravnavi-stroskov-ogrevanja-v-ogrevalni-sezoni-20212022.html
https://www.mojaobcina.si/celje/novice/enkratna-denarna-pomoc-mestne-obcine-celje-obcanom-in-obcankam-pri-poravnavi-stroskov-ogrevanja-v-ogrevalni-sezoni-20212022.html
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V občini Piran imajo povsod nameščene podajalnike vrečk za pasje iztrebke Belloo 

(www.belloo.com), posledično pasjih iztrebkov skorajda ni zaslediti na zelenicah, kar je po drugi 

strani pereč problem v naši občini. Prav tako predlagam, da se občina bolj aktivira na področju 

izobraževanja in ne prepušča tega samo redarstvu, naj se npr. poveže z veterinami na področju 

občine Ptuj, kjer bi z letaki izobraževale lastnike o nevarnosti puščanja pasjih iztrebkov v naravi. 

Pasji iztrebki so škodljivi za zdravje ljudi in živali (prenos zoonaz), v nasprotju s splošnim 

prepričanjem o “naravnem razkrajanju”, so pa tudi škodljive okolju, sploh v naravnih rezervatih, 

saj bistveno posegajo v naravno ravnovesje med razkrajanjem. Ponekod v večjih mestih (npr. v 

Madridu) so s prostovoljci na terenu opozarjali meščane in bili pri tem uspešni. Verjamem, da s 

kombinacijo ukrepov (izobraževanje lastnikov, omogočanjem brezplačnih vrečk in kaznovanjem 

lastnikov), lahko bistveno izboljšamo situacijo tudi na tem področju.  

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1530/34:  

Kako daleč so pogovori o izgradnji bloka z neprofitnimi stanovanji za avtobusno postajo na 

Ptuju med Mestno občino Ptuj in Stanovanjskim skladom RS? 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1531/34:  

Kdaj bi se naj pričela gradnja neprofitnih stanovanj za avtobusno postajo na Ptuju? 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1532/34:  

Na vprašanje št. 1396/31, ki se nanaša na pitno vodo, še ni bilo odgovora s strani Komunalnega 

podjetja Ptuj. 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1533/34:  

Prav tako na vprašanje št. 1397/31: Zakaj se je vsa leta tako malo vlagalo v vodovodno omrežje, 

odgovora s strani Komunalnega podjetja Ptuj d.d. ni, od tega je že 3 mesece. Mogoče vprašanje: 

»Zakaj se je tako malo vlagalo v vodovodno omrežje ? » ni razumljivo in ga bom sestavila 

drugače. Omrežnina je namenski prihodek, katerega plača vsak končni odjemalec, tako 

gospodinjstva kot industrija. Ta strošek je vsak mesec enak, ker je odvisen od priključka in ne 

porabe vode. Ta denar se namensko porablja za obnove vodovodne in kanalizacijske 

infrastrukture. Prosim za tabelarni prikaz prihodka omrežnine in stroška obnove za zadnjih 5 let. 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1534/34:  

Ali je Nadzorni Odbor, glede zahteve občanov znižanja daljinskega ogrevanja, delo zaključil? 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1535/34:  

Predlagam, da se energenti za zagotavljanje oskrbe s toplotno energijo zakupijo za kurilno 

sezono in ne za koledarsko leto. Tako bi odjemalci bili seznanjeni že v naprej z ceno ogrevanja. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1536/34: 

Mestni občini Ptuj se predlaga, da mestnemu svetu predstavi terminski plan predvidene 

rekonstrukcije dela mestne kotlovnice, z navedbo odgovornih oseb, ki bodo aktivnosti vodile ter 

da mestnemu svetu mesečno poroča o realizaciji aktivnosti rekonstrukcije po terminskem planu. 
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Obrazložitev: Rekonstrukcija dela mestne kotlovnice (1 kotel) se bo izvajala v smislu spremembe 

energenta. Plin iz uvoza bi naj nadomestili lesni sekanci. Ker je na kotlovnico priključenih 2.700 

odjemalcev, torej cca. 10.000 občanov, je prav, da so mestni svet in posredno občani seznanjeni s 

predvidenim potekom in nato samo izvedbo del. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1537/34:  

Glede na izredno sušo, se Mestni občini Ptuj predlaga, da nemudoma pozove pristojne službe k 

zalivanju vseh mladih dreves zasajenih v Mestni občini Ptuj. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1538/34:  

Mestni občini Ptuj se predlaga, da pozove mednarodno znane ponudnike hitre prehrane (Burger 

King, Kentucky Fried Chicken) k odprtju poslovalnice v starem mestnem jedru. 

Obrazložitev: Dolga leta so med občani Mestne občine Ptuj krožile govorice, da Perutnina Ptuj zavira 

prihod mednarodno priznanih ponudnikov hitre prehrane, da je Mestna občina Ptuj premajhna za 

rentabilno poslovanje poslovalnice mednarodno priznanih ponudnikov hitre prehrane,... kar vse je 

poslovalnica McDonald’s ovrgla. Gre za točko, kjer se »obrne« neverjetno število ljudi, kjer se zbirajo 

mladi. S poslovalnico mednarodno priznanega ponudnika hitre prehrane v starem mestnem jedru, bi v 

staro mestno jedro avtomatsko privabili mlade in s tem posredno oživili mestno jedro. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1539/34: 

Vse od ureditve nove tržnice se ugotavlja, da to ni tržnica, ampak prireditveni prostor. Ker je tudi 

želja branjevk, ki pri tržnični dejavnosti še vztrajajo, da se tržnična dejavnost preseli na Novi trg, 

se predlaga, da se njihovemu predlogu ugodi. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1540/34:  

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj apelira na ponudnika mobilne telefonije A1, da 

poizkuša vzpostaviti boljši signal na območju Mestne občine Ptuj, saj se dogaja, da je v  bivalnih 

naseljih kot je to območje 5. prekomorske, Ulice 25. maja 8, Kraigherjeva ulica, Volkmerjeva 

cesta…signal izjemno slab, kar prinaša nejevoljo občanov. Razumem, da je to v pristojnosti 

operaterja, vendar menim, da lahko MO Ptuj s svojim apelom pripomore k vzpostavitvi boljšega 

in kakovostnega signala za uporabo mobilne telefonije. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1541/34:  

Podajam pobudo, da se poda informacija na podlagi katere pogodbe upravlja Podjetje za 

stanovanjske storitve Ptuj d.o.o. s stanovanji v lasti Mestne občine Ptuj in koliko sredstev je bilo 

pobranih iz naslova najemnin za obdobje zadnjih petih let. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1542/34:  

Podajam pobudo, da Podjetje za stanovanjske storitve poda informacijo s specifikacijo, kam so 

namenili sredstva iz naslova pobranih najemnin za obdobje zadnji petih let. Najemnine se 

namreč pobirajo, sredstev pa nikoli ni dovolj, ko je potrebno opraviti sanacijo oz. pridobiti 

sredstva za gradnjo novih stanovanjskih enot. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1543/34:  
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Podajam pobudo, da se poda informacija, koliko sredstev je ostalo od Kurentovanja 2022 in za 

katere vsebine so se sredstva porabila (po postavkah) in kam bodo namenjena preostala 

sredstva. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1544/34:  

Podajam pobudo, da se pojasni zakaj lahko druge občine izvajajo Carsharing pri nas pa je brez, 

da bi se opravila analiza bilo odgovorjeno, da se to ne da izvesti. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1545/34:  

Podajam pobudo, da se obvesti upravljalca ceste in, da se sanira udarna luknja v križišču 

Raičeve-Potrčeve-Trstenjakove ulice. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1546/34:  

Podajam pobudo, da se poda informacija, zakaj Komunalno podjetje Ptuj d.d. uporabnikom iz 

Občine Hajdina izstavlja položnice za vodo s subvencijo, občani Ptuja pa plačujemo tako 

omrežnino za odvajanje odplak in še nato omrežnino za čiščenje odplak brez ugodnosti kot to 

pritiče občanom Hajdine, kar pripelje do tega, da smo občani Ptuja v podrejenem položaju. 

 

Milan Klemenc, samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1547/34:  

Podajam pobudo, da se poda informacija, zakaj se na položnicah za čiščenje odplak plačuje 

omrežnina za odplake, ki so centrali čistilni napravi in smo že plačali omrežnino za odvajanje. V 

kolikor gre za le za drugačno poimenovanje postavke, naj se le ta pravilno poimenuje in umesti 

na položnico, ker za takšno poimenovanje ni razumljive razlage. Sedaj plačujemo omrežnino za 

odplake, ki sploh ne gredo več po našem omrežju, temveč so odplake že na centralni čistilni 

napravi, za to pa je že bila plačana omrežnina. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1548/34:  

Podajam pobudo, da se pri domu krajanov Bratje Reš umakne oglasna tabla Komunalnega 

podjetja Ptuj, ki ovira izvoz iz parkirišča, saj ni preglednosti in predstavlja nevarnost za 

udeležence v prometu. Tabla naj se umakne na primeren prostor, ki ne bo oviral udeležencev v 

prometu. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1549/34:  

Podajam pobudo, da se poda informacija kako je s sanacijo cestišča v Aškerčevi ulici po 

končanih delih ob gradnji »Stare steklarske«, saj so namreč težka tovorna vozila in delovni stroji 

poškodovali cestni ustroj in prihaja do posedanja ter večjih lukenj na ulici. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1550/34: 

Podajam pobudo, da se popravi nedelujoč hidrant v Orešju 210, ker le ta ne deluje in v bližini ni 

delujočega hidranta. Predlagam, da se opravi popravilo hidrantov na način, da bodo delujoči 

vsaj na določenih trasah z nekim razumljivim razmikom. Zavedam se, da zaradi pomanjkanja 

sredstev ni mogoče popraviti vseh hidrantov na območju MO Ptuj.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 
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pobudo št. 1551/34:  

Podajam pobudo, da se poda informacija koliko hidrantov je bilo popravljenih, zamenjanih na 

novo zgrajenih v zadnjem letu dni in koliko je delujočih oz. dodatno okvarjenih po lokacijah. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1552/34:  

Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1447/32: Podajam pobudo, da se obvesti upravljalca 

vodotokov, da sanira brežine in očisti vodotok v Štukih pri stanovanjski hiši Štuki 40 in 40a, 

kjer redno prihaja do razlitja potoka. Neimenovani vodotok zaliva stanovanjske hiše občanov in 

jim povzroča materialno škodo. Odgovor na pobudo je bil le pavšalno pojasnjen, v katerem ni 

bila zajeta težava iz pobudo, temveč je bilo osredotočeno na popolnoma drugo področje. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1553/34:  

Podajam pobudo, da se poda informacija kako daleč so dogovori za prenos parcel v javno 

dobro z namenom izgradnje javne ceste med JP828311 (Pivkova ulica) in LK329631 Zavčeva 

ulica in s tem zagotovi ustrezno varnost udeležencev v cestnem prometu in varnost občank in 

občanov. Občani namreč od jeseni 2021, ko so bili na terenu predstavniki Mestne občine Ptuj, 

nimajo informacij in zadeve se niso premaknile z mrtve točke. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1554/34:  

Podajam pobudo, da se preveri kje prihaja do izlivov odplak v potok Grajena na Maistrovi ulici. 

Občani so me obvestili, da prihaja do izlivov odplak in v nekaterih primerih tudi fekalij v potok 

Grajena.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1555/34: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, koliko turističnih taks s strani ponudnikov ni bilo 

plačanih v zadnjih treh letih. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1556/34: 

Podajam pobudo, da se na Vičavi v pri trgovini postavi usmerjevalna za dom krajanov Olge 

Meglič. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1557/34: 

Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1495/33, da se pojasni ali se lahko študenti 

višješolskega programa Bionike vpišejo v visokošolski program elektronike, ker je zaslediti, da 

jim je vpis otežen. Odgovor strokovnih služb je skrajno neprimeren; »Postavljeno vprašanje se 

mora nasloviti na referat za študijske zadeve zavodov. Tovrstna vprašanja niso v pristojnosti 

mestnega sveta in občine.« Očitno pripravljavec odgovora ni razumel vprašanja s katerim 

želimo vedeti ali je prehod otežen ali ne in negira zastavljano vprašanje ter se izmika 

preverjanju zahtevanega podatka. Poslovnik Mestnega sveta Mestne občine Ptuj v prvem 

odstavku 17. člena predpisuje; Član sveta ima pravico zahtevati od župana, drugih občinskih 

organov in občinske uprave obvestila in pojasnila, ki so mu potrebna za delo v svetu in 

njegovih delovnih telesih. V drugem odstavku 17. člena je nedvoumno zapisano; “Občinski 

organi iz prejšnjega odstavka so dolžni odgovoriti na vprašanja članov sveta in jim posredovati 

zahtevana pojasnila v roku 30 dni od dneva prejema vprašanja«. V danem primeru gre za zavod 
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katerega ustanoviteljica je MO Ptuj in je pobuda več kot na mestu in je nedvomno v pristojnosti 

Mestnega sveta MO Ptuj in ne kot to navaja pripravljavec odgovora. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1558/34: 

Podajam pobudo, da se poda informacija o sanaciji cestišča na LC328151 in LZ328171 Ptuj-Mestni vrh, 

kjer je na več delih cestišče in bankine uničene ter prihaja do poškodb pnevmatik in platišč vozil, prav 

tako pa je nevarno za kolesarje in pešce in lahko pride do padcev in telesnih poškodb. 

 

Mag. Darja Harb, Lista dr. Štefana Čelana je povedala, da je pregledala odgovore na vprašanja, ki so 

bila podana na 33. seji Mestnega sveta. Izrazila je svoje mnenje glede vprašanja, zakaj se študenti 

višješolskega progama ne morejo vpisati na visokošolski program. Višješolski programi se izvajajo v 

ŠC Ptuj, katerega ustanovitelj ni MOP, temveč Vlada RS. Navzoče prosi, da se takšna vprašanja v 

bodoče ne bi več postavljala Kot je že večkrat povedala, se visokošolski program elektronike  ne 

izvajajo na Ptuju, ampak na Fakulteti za elektrotehniko, računalništvo in informatiko v Mariboru. Kot je 

dejala, je odgovor iz MOP popolnoma relevanten in pravilen. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je na seji podala 

vprašanje št. 1559/34: 

Kaj se dogaja z zaprtjem odlagalnega polja  v zvezi CERO Gajke? 

Odgovor:  V kratkem bomo pripravili informacijo za svetnike in jo tudi objavili na spletni strani občine.  

Pripravila:  Nuška Gajšek, županja 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina samostojni svetnik je na seji podal  

vprašanje št. 1560/34: 

Vedno dobivam ene in iste odgovore. Dal sem ogromno pobud v zvezi z obnovljivimi viri, z 

elektrarnami, s sončno energijo itd. Zmeraj dobivam odgovore samo na to, da ni denarja, da za 

to nismo pristojni, da tega ne moremo zvozit zaradi takšnih ali drugačnih odredb/odlokov. Kar 

se tiče polnilnic, električnih avtobusov nazadnje, dobimo 80% vrnjenih sredstev, pa se mi v to 

zgodbo nismo spustili, pa elektrarne, vleče se že več kot dve leti. 

Pričakujem, da stopimo naprej, da nekaj tu naredimo. Zmeraj je samo odgovor nekako, da se 

zadeve samo pripravljajo, ampak nikoli brez utemeljenih analiz. Konec koncev, sredstva so na 

razpolago, kako dolgo bodo, je spet vprašanje. Cela trajnostna mobilnost je tu notri vpletena. 

Vidimo, da kar se finančnih stroškov tiče, bodisi elektrika, bodisi ogrevanje, grejo v nebo, mi 

imamo denar na razpolago, mi ga ne poberemo, Jaz ne vem, zakaj se mi tako vehementno 

držimo nazaj. Tudi cela finančna perspektiva je usmerjena v to smer, mi pa še vedno stopicamo 

na mestu, ne naredimo koraka naprej. Jaz menim, da bo v nekem doglednem času, vsaj v tem 

mandatu, da si začrtamo, kaj bomo od države in Evrope potegnili sem. Zdaj nismo naredili nič. 

Zmeraj je bil, odgovor ne da se, ne moremo, nimamo tistega…konec koncev, pa nas druge 

občine prehitevajo po levi in desni. Jaz menim, da tu moramo nekaj naredit. Lansko leto, ko 

smo imeli 200.000 eur za javno razsvetljavo, bo letos bistveno več. In če bi mi skupaj s 

pobudami in predlogi pripravili, določeni kolegi tudi pomagali pri iskanju rešitev, da bi nemara 

te sončne elektrarne spravili na strehe na domu krajanov, ki spada pod zaščito Zavoda za 

varstvo kulturne dediščine, bi lahko več kot 50% iz tega naslova pokrili. Mi nismo nič naredili, 

zmeraj samo govorimo, daj samo pripravi, pripravi…ampak nekega izplena do sedaj na žalost 

še ni bilo. Kar se tiče električnih polnilnic za vozila 20/21,  20.9.2021 je bil dan odgovor od 

Elektra, kako je s temi 14 polnilnicami, ki smo jih nekako dorekli. Zdaj smo marca, nič se ni 

naredilo. Na žalost, to mene preklemansko moti. Mandat se bo prej iztekel, ko bomo mi karkoli 

naredili. Jaz ne pričakujem odgovora danes, pričakujem, pa da se nam v nekem doglednem 

času pove, v katero smer bomo pluli, če sploh bomo. 
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Pisna vprašanja in pobude, ki so bila prejeta za to sejo, so objavljena na spletni strani Mestne občine 

Ptuj in v zavihku Seje mestnega sveta za interne uporabnike. 

 

12. Informacije  

 

Županja je predstavila Dokončno poročilo Nadzornega odbora MOP o izvedbi nadzora rekonstrukcije 

Ulice 5. prekomorske - 1. faza. Prav tako so svetniki danes dobili navedeno poročilo od Komisije, ki je 

bila imenovana za kontrolo izvedenih postopkov dobaviteljev plina in pravilnost izračuna oskrbe cene s 

toplotno energije s strani Javnih služb Ptuj d.o.o. To je bilo na podlagi poziva županje, naj vzpostavi 

Komisijo za izvedbo kontrole izvedenih postopkov za dobavo zemeljskega plina ter oskrbe s toplotno 

energijo (v nadaljevanju: Komisije), da ta ugotovi, ali so bili postopki vzpostavljeni, tako kot je treba. Več 

svetniških vprašanj je bilo postavljenih na to temo. Navedeno poročilo so svetniki prejeli danes preko 

elektronske pošte, hkrati je bilo objavljeno za interne uporabnike na spletni strani. Nadalje, je županja 

prisotne povabila k razpravi. Komisijo so sestavljali Andrej Trunk, predsednik komisije, mag. Mirjana 

Nenad, članica komisije, Sebastjan Jakolič, član komisije ter mag. Alen Hodnik, direktor JS d.o.o. 

 

Kot je povedala županja, je imenovano poročilo izjemoma pri Informacijah, ker je bilo dokončano danes 

zjutraj in hkrati tudi objavljeno na spletni strani, zato prisotni svetniki niso mogli prej pregledati poročila.  

 

V nadaljevanju je županja povabila navzoče k razpravi, da se pojasnijo poglavitne ugotovitve iz poročila. 

V razpravi so sodelovali Tatjana Vaupotič Zemljič, Andrej Trunk, Miha Požgai, dr. Štefan Čelan, dr. 

Bojan Pahor, mag. Mirjana Nenad, Sergeja Puppis Freebairn, Milan Klemenc, mag. Alen Hodnik, 

direktor JS Ptuj d.o.o. ter županja. 

 

Županja je odprla razpravo in za uvod k razpravi povabila Tatjano Vaupotič Zemljič, predsednico 

nadzornega odbora. 

 

Povedala je, da je nadzorni svet spremljal dogajanja, ki je bilo vezano na izbor dobaviteljev plina, 

elektrike in o teh stvareh so se tudi na nadzornem svetu že pogovarjali. Na poziv županje so odreagirali 

in naložili direktorju Javnih služb, da pripravi oz. določi Komisijo, ki bo preverila postopek izbire 

dobaviteljev zato, da odgovorijo na vprašanja, kdo, če je kdo odgovoren za to, da se je izbral dobavitelj 

z višjo ceno. Po enem tednu so dobili osnutek odgovora, v katerem so se še na nadzornem svetu 

pogovarjali o tem. Meni, da je v poročilu zelo jasno zapisano, da je šlo za splet nesrečnih okoliščin, ki so 

pripomogle k temu, da je žal celotna zadeva izpadla, tako kot je in da ne gre za površnost nekoga v 

Javnih služb d.o.o., da bi zaradi tega na koncu imeli višje cene plina. Zaključila je, da lahko več 

informacij o tem v nadaljevanju predstavita Alen Hodnik, direktor JS Ptuj d.o.o. in Andrej Trunk, 

predsednik Komisije, ki sta pripravila končno verzijo poročila. 

Po besedah predsednika komisije Andreja Trunka so Javne službe Ptuj d.o.o. avgusta 2021 izvedle 

povpraševanje pri pogodbenikih okvirnega sporazuma za dobavo zemeljskega plina, na katero pa ni 

prispela niti ena pravočasna ponudba. Ena ponudba je nato prišla z zamudo, zato so morali 

povpraševanje ponoviti. Na ponovljeno povpraševanje se je nato odzvalo eno podjetje, a je posredovalo 

ponudbo, ki je bila višja od ponudbe v osnovnem okvirnem sporazumu. Tako so odstopili od sporazuma 

ter oktobra 2021 ponovno izvedli postopek javnega naročila. Na razpis sta se nato prijavili dve podjetji, 

a je najugodnejši ponudnik ročno popravljal razpisno dokumentacijo, zato so v JS Ptuj d.o.o. ponudbo 

zavrnili. Zaradi tega je Komisija soglašala z vodstvom JS Ptuj d.o.o., kjer so sprejeli odločitev, da 

ponovijo razpis. Na tega se je prijavilo eno podjetje, ki je pravočasno poslalo ponudbo. S tem podjetjem 

so konec lanskega leta tudi podpisali pogodbo za dobavo zemeljskega plina. 
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Glede na opisano situacijo je dr. Štefan Čelan, svetniška skupina Lista Dr. Štefana Čelana svetnike  

pozval, da naj podprejo tiste investicije, ki nas bodo postavljale v energetsko čim manjšo odvisnost od 

svetovnega trga in s tem usmerjeno termično obdelavo odpadkov. 

Sergeja Puppis Freebairn, svetnica Liste Andreja Čuša, je predlagala, kako bi naj pomagali ljudem, ki 

so znašli v stiski zaradi visokih stroškov ogrevanja. Županja Nuška Gajšek je odgovorila, da za kaj 

takega v proračunu ni realnih možnosti. 

Kot je povedal Alen Hodnik, direktor JS Ptuj d.o.o. že nekaj časa načrtujejo tudi investicijo v novi kotel 

na lesno biomaso za sistem daljinskega ogrevanja. Tako dobava kot gradbena dela, ki so tem 

povezana, imajo rok izvedbe 6 mesecev. S tem bi tako lahko ujeli že naslednjo kurilno sezono, novi 

kotel pa naj bi po njihovih izračunih znatno znižal stroške ogrevanja za 30 %. 

Ker ni bilo več informacij, je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 34. seje sveta izčrpan, se je predsedujoča navzočim zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje na seji in sejo sklenila ob 16.10 uri.  

 

 

Zapis pripravila:                                                                                                Nuška Gajšek 

Lidija Hajdinjak                                                                                                        županja                                             


